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Protokół Nr I/2010
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 1 grudnia 2010 roku

Porządek obrad:
1. Otwarcie obrad sesji.
2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na Radnych.
3. Złożenie ślubowania przez Radnych Gminy Sitno.
4. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
6. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
7. Powołanie Komisji Skrutacyjnej.
8. Wybór Przewodniczącego Rady Gminy.
9. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Rady Gminy.
10.Określenie stanu liczbowego Komisji Stałych.
11.Powołanie Przewodniczącego i składu Komisji Rewizyjnej.
12.Powołanie Przewodniczącego i składu Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju.
13.Powołanie Przewodniczącego i składu Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony 

Zdrowia i Sportu.
14.Powołanie Przewodniczącego i składu Komisji Rolnictwa, Gospodarki Gruntami 

i Ochrony Środowiska. 
15.Ustalenie wysokości miesięcznych ryczałtów dla Radnych Gminy Sitno.
16.Sprawy różne.
17.Podjęcie uchwał.
18.Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 

1. Biłant Marek
2. Borowiec Andrzej
3. Gazda Antoni
4. Juszczak Andrzej
5. Kozak Leszek
6. Mazurek Janusz
7. Mazurek Jerzy
8. Niedźwiedź Zygmunt
9. Ostapińska Dorota
10. Palikot Piotr
11. Pawlicha Bogdan
12. Stefańczuk Zbigniew
13. Szajnoga Marek
14. Tarkot Alina
15. Tukiendorf Edward
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Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia obrad I Sesji  Rady Gminy w bieżącej kadencji  dokonał Radny 
najstarszy wiekiem obecny na posiedzeniu – Pan Zygmunt Niedźwiedź.
Pan Niedźwiedź powitał Radnych a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 
Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią 
Jolantę  Hryciuk,  Radcę  Prawnego  Pana  Jarosława  Kolasę  oraz  Przewodniczącą 
Gminnej Komisji Wyborczej w Sitnie Panią Krystynę Hałuchę.
Następnie  Pan  Zygmunt  Niedźwiedź  poinformował  zebranych,  że  jako  Radny 
najstarszy  wiekiem  będzie  prowadził  obrady  sesji  do  chwili  wyboru 
Przewodniczącego Rady Gminy.
Obrady rozpoczęły się o godz. 12°° i trwały do godz. 15°°.

Ad 2
Wręczenie zaświadczeń o wyborze na Radnych

Pan  Zygmunt  Niedźwiedź  poprosił  Przewodniczącą  Gminnej  Komisji  Wyborczej 
Panią Krystynę Hałuchę o wręczenie Radnym zaświadczeń o wyborze.
Następnie  Pani  Krystyna  Hałucha  wręczyła  zaświadczenia  zebranym  Radnym, 
składając im jednocześnie życzenia owocnej pracy.    
Sekretarz Gminy Pan Marian Bernat złożył podziękowania Przewodniczącej Gminnej 
Komisji Wyborczej w Sitnie za sprawne przeprowadzenie wyborów samorządowych 
w dniu 21 listopada 2010 r.
Następnie Wójt Gminy Sitno Pan Kajetan Protas złożył podziękowania za prace przy 
wyborach samorządowych dla Pani Krystyny Hałuchy oraz Pana Mariana Bernata. 

Ad 3
Złożenie ślubowania przez Radnych Gminy Sitno

          Pan Zygmunt  Niedźwiedź przedstawił  formę złożenia ślubowania – po 
odczytaniu roty ślubowania kolejno wyczytani Radni powstają i wypowiadają słowo 
„ślubuję” (można dodać zwrot „tak mi dopomóż Bóg”).
Następnie Pan Niedźwiedź odczytał rotę ślubowania:
„Wierny  Konstytucji  i  prawu  Rzeczypospolitej  Polskiej,  ślubuję  uroczyście 
obowiązki  radnego  sprawować  godnie,  rzetelnie  i  uczciwie,  mając  na  względzie 
dobro mojej gminy i jej mieszkańców.”
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Kolejno wyczytani Radni wypowiedzieli słowo „ślubuję”, “tak mi dopomóż Bóg”:

1. Biłant Marek
2. Borowiec Andrzej
3. Gazda Antoni
4. Juszczak Andrzej
5. Kozak Lekszek
6. Mazurek Janusz
7. Mazurek Jerzy
8. Niedźwiedź Zygmunt
9. Ostapińska Dorota
10. Palikot Piotr
11. Pawlicha Bogdan
12. Stefańczuk Zbigniew
13. Szajnoga Marek
14. Tarkot Alina
15. Tukiendorf Edward

Ad. 4
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

Pan Zygmunt Niedźwiedź na podstawie listy obecności  stwierdził,  że w obradach 
uczestniczy  15  Radnych  co  stanowi  pełne  quorum  potrzebne  do  podejmowania 
uchwał.
Następnie  Pan Niedźwiedź  przedstawił  proponowany  porządek obrad  pytając  czy 
są uwagi do tego porządku.
Pan  Marek  Szajnoga  zwrócił  się  z  prośbą  o  umożliwienie  mu  zabrania  głosu 
pomiędzy pkt. 7 a 8 porządku obrad.
Państwo  Radni  nie  wnosili  innych  uwag  i  przyjęli  proponowany  porządek 
z ww. wnioskiem jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 5
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

Protokół z sesji Nr LII/2010 z dnia 10 listopada 2010 r. wyłożony był do wglądu 
bezpośrednio w trakcie obrad sesji.
Pan Zygmunt Niedźwiedź zapytał czy Państwo Radni zapoznali się z tym Protokołem 
i czy są do niego uwagi.
Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. protokół w głosowaniu jawnym przy 
9 głosach za, 0 przeciw i 6 głosach wstrzymujących się.
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Ad. 6
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

W skład Komisji  Uchwał  i  Wniosków zaproponowano następujące  osoby:  Gazda 
Antoni, Mazurek Janusz, Biłant Marek.
Zgłoszeni  kandydaci  wyrazili  zgodę  na  pracę w Komisji  i  zostali  przyjęci  do  jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Ad. 7
Powołanie Komisji Skrutacyjnej

Przed  powołaniem  Komisji  Skrutacyjnej  Radca  Prawny  Pan  Jarosław  Kolasa 
przedstawił zasady obowiązujące przy przeprowadzaniu wyborów organów Rady.
Tryb i zasady wyboru Przewodniczącego i Zastępcy Przewodniczącego Rady Gminy 
określa  art.  19  ustawy  o  samorządzie  gminnym.  Wybór  następuje  bezwzględną 
większością głosów w głosowaniu tajnym.
Pan  Marek  Szajnoga  zapytał,  jeżeli  powinno  być  głosowanie  tajne,  dlaczego 
on jeszcze przed głosowaniem wie o obsadzie stanowisk.
Następnie Pan Szajnoga odczytał obsadę poszczególnych stanowisk: Przewodniczący 
Rady Gminy –  Tukiendorf  Edward;  Zastępca  Przewodniczącego –  Biłant  Marek; 
Komisja  Rewizyjna  –  Przewodniczący  Mazurek  Jerzy,  członkowie:  Niedźwiedź 
Zygmunt,  Tarkot  Alina;  Komisja  Oświaty  –  Przewodniczący  Biłant  Marek, 
członkowie – Kozak Leszek, Mazurek Janusz; Komisja Budżetu – Przewodniczący 
Juszczak Andrzej, członek – Gazda Antoni; Komisja Rolnictwa – pozostali Radni. 
Radca Prawny stwierdził, że nic nie wie na ww. temat, gdyż obsada tych stanowisk 
następuje w głosowaniu tajnym.
Pan Bogdan Pawlicha zapytał o stanowisko w tej sprawie Przewodniczącej Gminnej 
Komisji Wyborczej.
Pani  Krystyna  Hałucha  stwierdziła,  że  również  nic  nie  wie  na  ww.  temat  gdyż 
powinny się odbyć wybory tajne.
Pan Szajnoga wyjaśnił, że na godzinę przed sesją odbyło się zebranie części radnych 
u Wójta i na tym zebraniu ustalono podział stanowisk.
Następnie Pan Zygmunt Niedźwiedź poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji 
Skrutacyjnej  (członkowie  Komisji  Skrutacyjnej  nie  mogą  kandydować 
na Przewodniczącego i Zastępcę Przewodniczącego Rady).
Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono nw. Radnych:
Palikot Piotr, Kozak Leszek, Borowiec Andrzej.
Zgłoszeni  kandydaci  wyrazili  zgodę  na  pracę  w  Komisji  Skrutacyjnej  i  zostali 
powołani do jej składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
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Ad. 8
Wybór Przewodniczącego Rady Gminy

Pan Zygmunt Niedźwiedź poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego 
Rady Gminy Sitno.
Pan Jerzy Mazurek zgłosił  kandydaturę Pana Edwarda Tukiendorfa, który wyraził 
zgodę na kandydowanie.
Pan Bogdan Pawlicha zapytał po co przeprowadzać głosowanie, skoro wynik jest już 
znany.
Następnie w związku z brakiem kolejnych zgłoszeń Komisja Skrutacyjna przystąpiła 
do przeprowadzenia głosowania.
Radca Prawny wyjaśnił, że głos ważny może być oddany za kandydatem lub przeciw, 
czyli powinna być kratka “za” i “przeciw”.
Natomiast głos będzie nieważny, jak nie będzie krzyżyka w żadnej kratce lub będzie 
w dwóch kratkach.
Pan Pawlicha zaproponował pozostawienie obecnego sposobu głosowania, tj. jednej 
kratki. Krzyżyk w kratce będzie oznaczał “za” natomiast brak krzyżyka - “przeciw”.
Państwo  Radni  opowiedzieli  się  za  ww.  propozycją  jednogłośnie  w  głosowaniu 
jawnym.
Następnie Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne.
Wyniki głosowania przedstawił Pan Andrzej Borowiec.
W wyniku głosowania  tajnego na  Przewodniczącego Rady Gminy wybrano Pana 
Edwarda Tukiendorfa (protokół Komisji Skrutacyjnej w załączeniu).
Pan Tukiendorf podziękował zebranym za wybór i poprowadził dalej obrady sesji.

Ad. 9
Wybór Zastępcy Przewodniczącego Rady Gminy

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf  zapytał Państwa Radnych, 
ilu Zastępców będzie wybieranych – jednego czy dwóch.
Państwo Radni opowiedzieli się za wyborem jednego Zastępcy Przewodniczącego. 
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatów 
na Zastępcę Przewodniczącego Rady Gminy.
Pan Jerzy Mazurek zgłosił  kandydaturę Pana Marka Biłanta,  który wyraził  zgodę 
na kandydowanie.
W  związku  z  brakiem  kolejnych  zgłoszeń  Komisja  Skrutacyjna  przeprowadziła 
głosowanie tajne.
Protokół z głosowania przedstawił Pan Andrzej Borowiec.
W wyniku głosowania tajnego na Zastępcę Przewodniczącego Rady Gminy wybrano 
Pana Marka Biłanta (protokół Komisji Skrutacyjnej w załączeniu).
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Ad. 10
Określenie stanu liczbowego Komisji Stałych

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że obecnie Komisja Rewizyjna liczy 3 
Radnych natomiast pozostałe Komisje po 4 Radnych.
Państwo  Radni  opowiedzieli  się  za  pozostawieniem  obecnego  stanu  liczbowego 
komisji.
 

Ad. 11
  Powołanie Przewodniczącego i składu Komisji Rewizyjnej

     Pan Bogdan Pawlicha zapytał czy wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
nie powinien się odbyć w głosowaniu tajnym.
Radca  Prawny  Pan  Jarosław  Kolasa  wyjaśnił,  że  wyboru  Przewodniczących 
i członków komisji dokonuje się w głosowaniu jawnym.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatów 
na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
Z  sali  padły  następujące  zgłoszenia:  Jerzy  Mazurek  (wyraził  zgodę 
na kandydowanie),  Andrzej  Juszczak (wyraził  zgodę na kandydowanie),  Zygmunt 
Niedźwiedź (nie wyraził zgody na kandydowanie).
Przewodniczący Rady Gminy zapytał kto jest za kandydaturą Pana Jerzego Mazurka 
na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.
W głosowaniu jawnym za opowiedziało się  8  Radnych,  przeciw – 1,  6  Radnych 
wstrzymało się od głosu.
Następnie Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rewizyjnej.
Z sali padły następujące zgłoszenia: Zygmunt Niedźwiedź, Andrzej Juszczak, Alina 
Tarkot, Bogdan Pawlicha (wszystkie osoby wyraziły zgodę na kandydowanie).
Radca  Prawny  zaproponował  przeprowadzenie  czterech  osobnych  głosowań 
na każdego z kandydatów.
W związku z powyższym Przewodniczący przeprowadził głosowanie:

1) Zygmunt Niedźwiedź: za – 8 Radnych,
2) Andrzej Juszczak: za – 8 Radnych,
3) Alina Tarkot: za – 7 Radnych,
4) Bogdan Pawlicha: za – 7 Radnych. 
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Ad. 12
Powołanie Przewodniczącego i składu Komisji Budżetu, 

Infrastruktury i Rozwoju

Przewodniczący  Rady  Gminy  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatów 
na Przewodniczącego Komisji.
Zgłoszono kandydaturę Pani Aliny Tarkot, która wyraziła zgodę na kandydowanie 
i  została  wybrana  na  ww.  stanowisko  w  głosowaniu  jawnym przy  8  głosach  za, 
3 przeciw i 4 głosach wstrzymujących.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu 
Komisji.
Z  sali  padły  następujące  zgłoszenia:  Bogdan  Pawlicha  (nie  wyraził  zgody 
na  kandydowanie),  Antoni  Gazda  (wyraził  zgodę  na  kandydowanie),  Dorota 
Ostapińska (nie wyraziła zgody na kandydowanie), Zbigniew Stafańczuk (nie wyraził 
zgody na kandydowanie).
Radca Prawny Pan Jarosław Kolasa stwierdził, że każdy Radny powinien pracować 
w komisji ale nikt nikogo do tego nie zmusi. To jest indywidualna decyzja każdego 
z radnych.
Pan Marek Szajnoga stwierdził, że oni nie chcą być tak traktowani.
Następnie Pan Szajnoga poprosił Radcę o odniesienie się do wyników głosowania.
Radca  Prawny  stwierdził,  że  nie  musi  się  odnosić  do  tych  wyników,  gdyż  jest 
to sprawa wyłącznie Rady Gminy.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  są  osoby  chętne  do  pracy  w  Komisji 
Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju.
Pan Bogdan Pawlicha stwierdził, że odda połowę swojej diety, żeby ktoś za niego 
wszedł do tej komisji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zaproponował,  by  Pan  Pawlicha  sam  znalazł  taką 
osobę.
W związku z tym, że nie było chętnych do składu Komisji Budżetu, Infrastruktury 
i Rozwoju – przystąpiono do realizacji następnego punktu porządku obrad.

Ad. 13
   Powołanie Przewodniczącego i składu Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, 

Ochrony Zdrowia i Sportu

Przewodniczący  Rady  Gminy  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatów 
na Przewodniczącego Komisji.
Zgłoszono kandydaturę Pana Marka Biłanta, który wyraził zgodę na kandydowanie 
i  został  wybrany na  ww.  stanowisko  w głosowaniu  jawnym przy  14  głosach za, 
0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym.
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Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  poprosił  o  zgłaszanie  osób  do  składu 
Komisji.
Zaproponowano następujące osoby: Kozak Leszek (wyraził zgodę na kandydowanie), 
Mazurek  Janusz  (wyraził  zgodę  na  kandydowanie),  Ostapińska  Dorota  (wyraziła 
zgodę na kandydowanie).
Wyżej  wymienieni  kandydaci  zostali  wybrani  do  składu  Komisji  Oświaty 
w głosowaniu jawnym następującą liczbą głosów:
Kozak Leszek: za – 8, przeciw – 0, wstrzymało się – 7.
Mazurek Janusz: za – 7, przeciw – 1, wstrzymało się – 7.
Ostapińska Dorota: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 1.

Ad. 14
 Powołanie Przewodniczącego i składu Komisji Rolnictwa, Gospodarki 

Gruntami  i Ochrony Środowiska

Przewodniczący  Rady  Gminy  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatów 
na Przewodniczącego Komisji.
Zaproponowano Pana Andrzeja Borowca, który nie wyraził zgody na kandydowanie.
Następnie zaproponowano kandydaturę Pana Edwarda Tukiendorfa,  który również 
nie wyraził zgody na kandydowanie.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Edward  Tukiendorf  zgłosił  swoją 
kandydaturę do Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju.
Pan  Bogdan  Pawlicha  zwrócił  uwagę,  że  punkt  dot.  Komisji  Budżetu  został 
zamknięty.
Radca  Prawny stwierdził,  że  faktycznie  punkt  dotyczący  Komisji  Budżetu  został 
zamknięty, ale Rada Gminy może przegłosować powrót do ww. punktu.
Następnie  Przewodniczący Rady Gminy zapytał  kto  jest  za  powrotem do punktu 
dotyczącego powołania Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju.
W głosowaniu jawnym za ww. propozycją opowiedziało się 8 Radnych, przeciw – 5, 
2 Radnych wstrzymało się od głosu.
Następnie zgłoszono do pracy w Komisji Budżetu Pana Edwarda Tukiendorfa, który 
wyraził  zgodę na  kandydowanie  i  został  wybrany w w głosowaniu jawnym przy 
9 głosach za, 4 przeciw i 2 wstrzymujących.
Następnie w związku z brakiem osób chętnych do pracy w Komisji Rolnictwa, Pan 
Bogdan Pawlicha zaproponował by Radni pracowali w dwóch komisjach.
W  związku  z  tym,  że  w  dalszym  ciągu  nie  było  chętnych  do  pracy  w  Komisji 
Rolnictwa, przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.
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Ad. 15
  Ustalenie wysokości miesięcznych ryczałtów dla Radnych Gminy Sitno

Przewodniczący Rady Gminy poprosił  o  zgłaszanie  propozycji  w sprawie  stawek 
ryczałtów.
Pan Jerzy Mazurek zaproponował następujące stawki: 1200,-zł dla Przewodniczącego 
Rady Gminy, 600,-zł dla Zastępcy Przewodniczącego, 500,-zł dla Przewodniczących 
Komisji i 400,-zł dla pozostałych Radnych.
Pan  Bogdan  Pawlicha  zaproponował  pozostawienie  obowiązujących  stawek, 
tj. 1100,-zł dla Przewodniczącego Rady Gminy i 300,-zł dla pozostałych Radnych.
Pan Marek Szajnoga stwierdził, że Gmina Sitno ma 2,5 mln zadłużenia i dziwi się 
Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej, że zaproponował podwyżkę ryczałtów.
Należy pozostawić ryczałty na obecnym poziomie.
Pan  Marek  Biłant  zaproponował,  by  Zastępca  Przewodniczącego  Rady  Gminy 
otrzymywał taką samą dietę jak pozostali Radni.
Pan Janusz Mazurek stwierdził, że podtrzymuje propozycję Pana Jerzego Mazurka.
Pan  Bogdan  Pawlicha  stwierdził,  że  najwyższe  uposażenie  otrzymują  Radni 
w Gminie Sitno. W żadnej innej Gminie takiej kwoty nie ma. Tylko Przewodniczący 
zarabia 1100,-zł a w Gminie Miączyn – 1800,-zł. Mieszkańcom się podnosi podatki, 
żeby Radnym dać podwyżkę.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zaproponował  pozostawienie  swojego  uposażenia 
na obecnym poziomie.
Pan  Bogdan  Pawlicha  zaproponował,  by  Radni,  którzy  nie  pracują  w  Komisjach 
otrzymywali 200,-zł diety.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie poszczególnych 
propozycji stawek:
– 1200,-zł  dla  Przewodniczącego  Rady  Gminy:  w  głosowaniu  jawnym 

za opowiedziało się 6 Radnych, przeciw – 7, 2 Radnych wstrzymało się od głosu,
– 1100,-zł  dla  Przewodniczącego  Rady  Gminy:  w  głosowaniu  jawnym 

za opowiedziało się 13 Radnych, przeciw – 0, 2 Radnych wstrzymało się od głosu,
– 600,-zł dla Zastępcy Przewodniczącego Rady Gminy: w głosowaniu jawnym za 

opowiedziało się 5 Radnych, przeciw – 3, 7 Radnych wstrzymało się od głosu,
– 500,-zł dla Przewodniczących Komisji: w głosowaniu jawnym za opowiedziało 

się 6 Radnych, przeciw – 9, nikt nie wstrzymał się od głosu,
– 400,-zł dla pozostałych Radnych: w głosowaniu jawnym za opowiedziało się 6 

Radnych, przeciw – 5, 4 Radnych wstrzymało się od głosu.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  zaproponował  przegłosowanie  wniosku 
Pana Bogdana Pawlichy w sprawie stawki 200,-zł dla Radnych, którzy nie pracują 
w żadnej z Komisji.
Pan Pawlicha stwierdził, że Przewodniczący w nieprawidłowy sposób przegłosował 
propozycje stawek.
Radca  Prawny  wyjaśnił,  że  głosowanie  odbyło  się  prawidłowo,  tylko  należałoby 
ustalić który wniosek był najdalej idący.
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Pan Pawlicha stwierdził, że skoro był złożony wniosek przez Pana Jerzego Mazurka, 
to należało go przegłosować w całości,  a  nie poprzez głosowanie poszczególnych 
punktów.
Radca  Prawny  stwierdził,  że  diety  Przewodniczącego,  Zastępcy  oraz 
Przewodniczących Komisji zostały przegłosowane. Teraz pozostało przegłosowanie 
diet  dla  Radnych.  Jeżeli  Rada  Gminy  zechce,  to  może  przeprowadzić  drugie 
głosowanie i przyjąć, że jak drugi wniosek otrzyma więcej głosów to przejdzie.
Pan Bogdan Pawlicha stwierdził, że prawidłowo powinny być przegłosowanie dwa 
wnioski: Pana Jerzego Mazurka i Pana Bogdana Pawlichy.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  zaproponował  przegłosowanie  wniosku 
Pana  Pawlichy  w  sprawie  stawki  200,-zł  diety  dla  Radnych,  którzy  nie  pracują 
w żadnej Komisji.
Pan Wójt zauważył, że takie rozwiązanie może być sprzeczne z prawem.
Następnie Pan Bogdan Pawlicha wycofał ww. wniosek.

Ad. 16
 Sprawy różne

Przewodniczący Rady Gminy poinformował zebranych o terminie drugiej sesji Rady 
Gminy, która odbędzie się 3 grudnia 2010 r. o godz. 16°°.
Na sesji tej odbędzie się ślubowanie Wójta Gminy Sitno.
Pan  Jerzy  Mazurek  zwrócił  się  z  wnioskiem  o  odśnieżenie  odcinka  drogi 
w Cześnikach przy cmentarzu.
Pan Wójt dodał, że podobna sytuacja w zakresie odśnieżania występuje w Czołkach 
koło P. Skórki.
Pan  Andrzej  Borowiec  zwrócił  się  z  wnioskiem  o  posypanie  piaskiem  drogi 
w Stanisławce.
Na tym zakończono realizację ww. punktu porządku obrad.  

Ad. 17
Podjęcie uchwał

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 15 Radnych.
Pan Antoni Gazda odczytał kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia:

1) Uchwała Nr I/1/2010 Rady Gminy Sitno z dnia 1 grudnia 2010 r. w sprawie 
wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Sitno.
W głosowaniu jawnym za ww Uchwałą głosowało 8 Radnych, przeciw – 0, 
7 Radnych wstrzymało się od głosu.
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2) Uchwała Nr I/2/2010 Rady Gminy Sitno z dnia 1 grudnia 2010 r. w sprawie 
wyboru Zastępcy Przewodniczącego Rady Gminy Sitno.
Uchwała została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

3) Uchwała Nr I/3/2010 Rady Gminy Sitno z dnia 1 grudnia 2010 r. w sprawie 
powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Sitnie oraz ustalenia jej składu 
osobowego.
W głosowaniu jawnym za ww. Uchwałą głosowało 14 Radnych, przeciw – 0, 
1 Radny wstrzymał się od głosu.

4) Uchwała Nr I/4/2010 Rady Gminy Sitno z dnia 1 grudnia 2010 r. w sprawie 
powołania Komisji Budżetu, Infrastruktury i Rozwoju oraz ustalenia jej składu 
osobowego.
W głosowaniu jawnym za ww. Uchwałą głosowało 8 Radnych, przeciw – 0, 
7 Radnych wstrzymało się od głosu.

5) Uchwała Nr I/5/2010 Rady Gminy Sitno z dnia 1 grudnia 2010 r. w sprawie 
powołania Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu.
Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

6) Uchwała Nr I/6/2010 Rady Gminy Sitno z dnia 1 grudnia 2010 r. w sprawie 
ustalenia zasad, na których Radnym Rady Gminy w Sitnie przysługują diety 
i zwrot kosztów podróży służbowych.
W  głosowaniu  jawnym  za  opowiedziało  się  9  Radnych,  przeciw  –  2, 
4 Radnych wstrzymało się od głosu.

Następnie  Pan  Wójt  złożył  gratulacje  dla  Radnych  wybranych  do  pełnienia 
poszczególnych  funkcji,  zapraszając  jednocześnie  do  współpracy  pozostałych 
Radnych.
Pan  Sekretarz  zwrócił  uwagę  na  bardzo  trudną  sytuację  w  Radzie  Powiatu 
Zamojskiego,  gdzie  Radni  z Gminy Sitno są w opozycji  i  nie otrzymali  żadnych 
stanowisk.
Pan Bogdan Pawlicha stwierdził, że komuś się wypomina a u siebie tego samego nie 
widzi. W Radzie Gminy Sitno wystąpiła taka sama sytuacja jak cztery lata temu.
Pan Marek Szajnoga dodał, że był w Komisji Rolnictwa i Pan Wójt był na Komisji 
tylko  raz  przed  wyborami,  żeby  nie  podwyższać  podatków.  Opozycyjni  Radni 
nie zasłużyli sobie na takie traktowanie.
Pan Wójt stwierdził, że takie są realia i zasady demokracji – czy to w Radzie Gminy 
czy w sejmiku wojewódzkim lub sejmie. 
Natomiast  odnośnie  zagadnień  dot.  rady  powiatu  –  to  jeszcze  trudniej  będzie 
się rozmawiało.
Pan Marek Szajnoga stwierdził,  że nie ma nic wspólnego z demokracją jeżdżenie 
po Radnych i obiecywanie stołków.
Pan Bogdan Pawlicha dodał, że Rada Gminy powinna się sama ukonstytuować. 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że inaczej to wszystko wyglądało.
Na tym zakończono realizację bieżącego punktu porządku obrad.
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Ad. 18
Zamknięcie obrad sesji

      Na  zakończenie  obrad  sesji  Przewodniczący  Rady  Gminy  podziękował 
zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołował:
Inspektor ds. Samorządu i Rozwoju Gminy
mgr Krzysztof Seń

         Przewodniczący  Rady  Gminy
/-/ Edward Tukiendorf
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